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Študenti lekárskej fakulty nebudú štrajkovať 

 

Jana KOŠÍKOVÁ, moderátorka: Študenti lekárskej fakulty v Košiciach štrajkovať nebudú. Fakulta bude 

počas školského roka fungovať v normálnom režime. Dohodla sa na tom ministerka zdravotníctva so 

zástupcami slovenských univerzít, na ktorých študujú budúci lekári. 

Zdeno ZUBÁK, redaktor: Lekárska fakulta nemala podpísanú zmluvu s nemocnicou o tom, že medici 

budú praxovať na jej oddeleniach. Študenti boli rozhodnutí zachrániť lekársku fakultu v Košiciach aj 

ostrým štrajkom, ten ale nakoniec nebol potrebný. 

Matúš MARUNIAK, predseda štrajkového výboru: Čakáme na kroky, ktoré podniknú, podnikne 

ministerstvo a naši dekani, podľa nejakej dohody, ktorá bola nám prisľúbená do konca tohto týždňa. 

Zdeno ZUBÁK, redaktor: Študenti sa obávali, že po tom, ako univerzita nepodpíše zmluvu s 

nemocnicou, prídu o možnosť praxovať na jej oddeleniach. 

študent: By som tu stratil možnosť študovať tu, kde som začal, pretože predsa je to trošku už zvyk, 

sme tu dobrí kolektív, sme tu priatelia, kopu ľudí, takže v podstate bol by to dosť šok teraz meniť 

vlastne pôsobisko. 

študent: Nič nemáme isté a tu sú tie najväčšie obavy, či budeme môcť študovať a či budeme môcť 

doštudovať tu v Košiciach. 

Zdeno ZUBÁK, redaktor: Vo vedení univerzitných nemocníc boli doteraz prednostovia, ktorí boli 

zodpovední za vzdelávanie, ale aj za liečebnú starostlivosť. Včerajšie stretnutie ministerky 

zdravotníctva so zástupcami nemocníc a lekárskych fakúlt rozhodlo o zmene. 

Zuzana ZVOLENSKÁ, ministerka zdravotníctva /Smer-SD/: Vyšpecifikovali sme podrobne pôsobenie 

obidvoch týchto najdôležitejších činiteľov kliník. 

Ladislav MIROSSAY, rektor UPJŠ Košice: V tých liečebno-preventívnych činnostiach bude primár 

zodpovedný za chod kliniky. 

Zdeno ZUBÁK, redaktor: Zmluva medzi univerzitnou nemocnicou a lekárskou fakultou by mala byť 

podpísaná už na budúci týždeň. Katarína Tehlárová a Zdeno Zubák, RTVS.  

 


